
Folketingets Boligudvalg

Dato: 22. juni 2010

Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 25. maj 2010

følger hermed socialministerens endelige svar på spørgsmål nr. 332

(BOU Alm. del).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anita Knakkergaard (DF)

Spørgsmål nr. 332:

”Finder ministeren at det er rimeligt, at beboere i visse boligforeninger og 

andelsboliger kræves et årligt medlemsgebyr for at bibeholde et medlems-

nummer? Og vil ministeren tage initiativ til at ændre denne praksis?”

Svar:

Jeg kan henvise til mit svar på spørgsmål nr. 296 (BOU - alm. del).

Jeg kan i øvrigt tilføje, at de almene boligorganisationer ikke opkræver med-

lemsgebyrer, men alene ventelistegebyrer. Gebyrerne må ikke i væsentligt 

omfang overstige boligorganisationernes udgifter ved administrationen af 

ventelisterne, jf. mit svar på spørgsmål nr. 330 (BOU - alm. del).
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